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Privacy Notice 

隐私声明 

 

ICBE-S-000549       Image quality assessment for CT 

ICBE-S-000549      CT 图像质量评估 
 

 
Document history 

版本历史 

Version: 

版本 

Date: 

日期 

Author: 

作者 

Description/Change/Reason for Change 

描述/修改/修改理由 

1.0 2021-Aug-16 Frank.zhang Approved  

0.1 2021-Aug-13 Jack Jin, Karen Zhang Initial draft 
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Privacy Notice [Image Quality Assessment for CT] 

隐私声明[CT 图像质量评估] 
This privacy notice applies to the Personal Data processed in connection with ‘Image Quality Assessment 
for CT’. 

此隐私声明适用于与‘CT 图像质量评估’研究项目相关的个人数据处理。 
Last update: 2021-Aug-13 

上次更新日期：2021 年 9 月 16 日 

 
Who is the data controller? 

谁是数据控制方？ 
1. Philips (China) Investment Company, Ltd.  

Building A1, No. 718 Lingshi Road, JingAn District, Shanghai, China 200072, 
Contact Philips Data Protection Officer via our contact form. 
(https://www.philips.com/c-e/questions-and-feedback.html) 

飞利浦（中国）投资有限公司 

中国上海市静安区灵石路 718 号 A1 楼，邮编：200072， 

联系数据保护官请用此链接：联系表. 
(https://www.philips.com.cn/c-e/questions-and-feedback.html) 
 

2. Philips GmbH Innovative Technologies Forschungslaboratorien Hamburg 
Röntgenstrasse 24-26, 22335 Hamburg, Germany 
Contact our Data Protection Officer via our contact form. 
(https://www.philips.com.cn/c-e/questions-and-feedback.html) 

 

飞利浦创新技术股份有限公司汉堡研究实验室 

伦琴大街 24-26, 22335, 汉堡， 德国 

联系数据保护官请用此链接 contact form. 
(https://www.philips.com.cn/c-e/questions-and-feedback.html)  

 
3. Peking University First Hospital  

8 Xishiku St, Xicheng District, Beijing, China  

北京大学第一医院  

北京市西城区西什库大街 8 号. 

 
What Personal Data are collected; Why are these Personal Data collected? With whom are Personal Data 
shared? How long will the Personal Data be kept? 

哪些个人数据会被采集？个人数据会被用于何种用途？个人数据会与谁分享？个人数据会被保留多

长时间？ 
 

What Why Whom How long 

Code list for patients 

病人编码表 

For communication 
purpose with Philips, 
patient names will be 
coded (Philips have no 
access).  

Peking University 
First Hospital 

北京大学第一医院 

Retention period 
determined by local 
regulations. Institute 
will decide.  

https://www.philips.com/c-e/questions-and-feedback.html
https://www.philips.com/c-e/questions-and-feedback.html
https://www.philips.com.cn/c-e/questions-and-feedback.html
https://www.philips.com.cn/c-e/questions-and-feedback.html
https://www.philips.com.cn/c-e/questions-and-feedback.html
https://www.philips.com.cn/c-e/questions-and-feedback.html
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为了便与飞利浦沟通，

病人姓名将被编码（飞

利浦不会接触）。 

保存时间按照当地法

规执行。由机构决

定。 

 
Periodic review: Philips will delete your data after a certain time, unless a clear reason exists why the data 
is still useful and relevant. Then again a periodic review cycle starts. 

定期评审：除非有针对数据仍然有用且相关的明确解释,否则飞利浦将在一定时间后删除您的数据。

如数据不被删除, 则需要对数据是否有用定期评估。 
 
To protect your privacy, all directly identifying data (example: name, medical record number, contact details) 
will be separated from the research data (such as measurement data) and replaced by a participant code. On 
all study-specific documents, other than the signed consent form, you will be referred to by a participant 
code, not by name. Philips will only receive the research data. 

为保护您的隐私，所有可用于直接辨认身份的数据（如：姓名，医疗记录号，联系方式）将与科研

数据(如测量数据)区分开并由参与者代码代替。在所有实验相关文件中，除了签署的知情同意书，您

将用参与者代码指代，而非姓名。飞利浦只会接收科研数据。 
 
Your participation in and any information you provide in relation to this study is confidential. Records 
identifying you will be kept confidential to the extent allowed by the law. 

您参与本研究以及任何您在本研究中提供的的信息都将被保密。能识别您的信息都会根据法律规定

限度被保密。 
 
In addition, the following people may have access to records directly identifying you: 

• Individuals performing the study; 

• Individuals who have the business need to access your Personal Data, such as the personnel tasked 
with de-identification for your data and storing the signature forms; 

此外，以下人员将有权限接触可直接识别您的信息： 

• 进行研究的人员； 

• 有接触您个人信息的事业需求的人员，如被分配对您的数据进行去名化处理的人和保存您签

字文件的工作人员； 

 
Results may be published without disclosing your identity. 

研究成果若被发表，将不会透露您的身份。 
 
What is the purpose and legal basis of the processing? 

个人数据处理的目的及法律依据 
 
Based on your consent, Philips processes for the following purposes: 

• Primary purpose: To assess the image quality through automatic identification of incomplete 
anatomic coverage in lung CT exams. 

根据您的同意，飞利浦将处理您的个人数据用于以下目的： 

• 主要目的：通过自动识别基于肺部的 CT 胸部平扫检查中不完全解剖信息覆盖来评价图像质

量。 

 
With whom do we share your Personal Data?  

我们与谁共享您的个人数据？ 

The names of the patients will be coded by the institution. Code is not accessible for Philips. 

病人的姓名将在研究机构进行编码，飞利浦将不会接触到该编码。 
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We are sharing your data (in de-identified format) with a research group at Philips Research Hamburg, 
Germany, to be used for the development of image quality check algorithm. Philips Research Germany. is 
the main development unit this study. 

我们与飞利浦汉堡研究院（德国）的一个科研小组共享您的数据(脱敏的形式)，用于图像质

量检测算法研发。飞利浦汉堡研究院是本项研究的主要开发单位。 

 
 
Security 

安全 
We seek to use reasonable organizational, technical and administrative measures to protect personal data 
within our organization. Your consent form will be locked cabinet at Philips. 

飞利浦力图在公司内部通过合理的组织、技术和管理手段来保护个人数据。 飞利浦与您签署的知情

同意书将会锁在橱柜中。 

 
What are your rights? 

您的权利： 
If you would like to: 

• Ask questions about how we handle personal data; 

• Request to review, correct, update, suppress or restrict the use of your personal data; 

• Request that your personal data be removed; 

• Withdraw your consent (Only possible if the processing is based on your consent. It will not affect 
the lawfulness of processing based on your consent before the withdrawal); 

• Object to our use of your personal data for our legitimate business interests; 

• Request to receive an electronic copy of your personal data for purposes of transmitting it to 
another company (to the extent this right to data portability is provided to you by applicable law). 

Please contact us via the details provided under the “How can you contact us?” section below. We will 
respond to your request consistent with applicable law. 

如果您想： 

• 询问有关飞利浦如何处理个人数据的问题； 

• 请求检查、纠正、更新、禁止使用或限制使用您的个人数据； 

• 请求从删除您的个人数据； 

• 撤回同意我们使用您的个人数据的决定，但不影响撤回同意之前使用这些数据的合法性； 

• 拒绝我们将个人数据用于合法的商业利益 

• 请求获取您个人数据的电子拷贝，以便将其传输给其他公司（如果适用的法律赋予您这一数

据可迁移性权利） 

请按照下方“如何联系我们”中提供的联系方式联系飞利浦。飞利浦将对您符合适用法律的请求做

出回应。 

 
In your request, please make clear what personal data you would like to change, whether you would like to 
have your personal data suppressed from usage, or let us know what restrictions you would like to impose 
on the use of your personal data. To protect your rights, kindly call the contact person of the Institute and 
the Institute will further contact Philips to implement your request. The contact person may need to verify 
your identity before implementing your request. Philips shall, within a reasonable period, process your 
request as soon as possible. 

在您提出要求时，请明确说明以下内容：您想要改变哪些个人数据，您是否希望您的个人数据被禁

止使用，或您希望如何限制我们使用您个人数据。为保护您的权益，请您先通过电话与研究承办单



Privacy notice template - general (en) v8.3 

Title: Privacy Notice Author: Jack Jin, Karen Zhang Confidential 

DocID: ICBE-S-000549 Version: 0.1 Date: 2021-AUG-13 Status: Draft Page: 5 of 5  

This document is based on Philips Research Template: Privacy notice template - general (en) v8.8 

 
5/5 

位联系人联系，承办单位会进一步联系飞利浦来执行您的要求。联系人可能需要在执行您的要求前

验证您的身份。飞利浦将在可执行的合理时间内尽快处理您的要求。 
 
Please note that we need to retain certain information for recordkeeping purposes (e.g., there could be 
legal obligations to retain certain information). Under such circumstances, you are not able to change or 
delete your personal data with us until the retention period in that respect has passed. 

请注意，为保留记录的目的，飞利浦需要保留您的某些特定信息（如为法律义务保留特定信息）。

在此情况下，您将不能改变或删除您的个人数据，直至超过相应的保留年限。 

 
Are you obligated to provide the data asked? 

您必须提供数据吗？ 
It is voluntary to provide the data requested in this notice. 
If you fail to provide the information, this will mean that your data will not use in this study. 

您可以自愿提供此声明中要求的数据。 

如果您不提供相应信息，您的数据将不被用于此研究项目。 

 
Updates to this Privacy Notice 

隐私声明更新 
We may change this privacy notice. The “Last update” legend at the top of this privacy notice indicates 
when it was last revised. Any changes will become effective when the revised privacy notice is made 
available (online if it was already online, otherwise mail or email). If the change to this privacy notice is 
indicative of a fundamental change to the nature of the processing (e.g. enlargement of the categories of 
recipients or introduction of transfers to third countries) or a change that may be relevant to and impact 
upon you, then we will inform you in advance of the change taking effect in an explicit and effective way. 

飞利浦可能会更改本隐私声明。 本隐私声明顶部的“上次更新时间”指明了上次修订本隐私声明的时

间。更新的隐私声明将及时生效当其被发布在提案中时。飞利浦将以明确并有效的方式提前通知您

如果对此隐私声明的改动 1）反映了数据处理方式根本性的改变（如增加数据接收方的类别或引入转

移至第三方国家）或 2）与您相关或对您造成影响。 

 
How can you contact us?  

如何联系我们 
If you have any questions about this privacy notice, please contact Philips Data Protection Officer via the 
contact form (www.philips.com/contactprivacy) or write to Philips by post at 
Philips Center HBT 16 
Attn.: Data Protection Officer 
P.O. Box 77900, 1070 MX  
Amsterdam, The Netherlands 

如果您对此隐私声明有任何疑问，请通过联系表联系飞利浦的数据保护官 

(https://www.philips.com.cn/c-e/questions-and-feedback.html)，或通过以下邮寄方式至： 

飞利浦中心 HBT 16 

收件人: 数据保护官 

收件箱 77900, 1070 MX 

阿姆斯特丹, 荷兰 

 
Alternatively, you have the right to lodge a complaint with a data protection authority for your country or 
region, or where an alleged infringement of applicable data protection law occurs. 

此外，您有权向所在国家/地区或涉嫌侵犯适用数据保护法律的地点的主管监督部门或数据保护部门

提出投诉。 

 

https://www.philips.com/contactprivacy
http://www.philips.com/contactprivacy
https://www.philips.com.cn/c-e/questions-and-feedback.html

